



二零一七年至一八年度學校通訊第三十一號  
2017-2018/School Circular no.31

敬啟者：

To the Parents/ Guardians

**中六級其他學習經歷週及聖誕假期補課安排**

**Arrangement of F.6 Tutorials during Other Learning Experience Week and Christmas Holiday**

十二月十三日(星期三)至十二月十五(星期五)為本校其他經歷學習週，但鑑於文憑試將近，學校希望進一步提昇中六學生的應試準備及有更充裕的學習時間，老師會按照學生需要安排中六學生補課，學生必須出席通告附頁之補課。學習週午膳時間為上午十一時半至下午十二時半，學生可以自行選擇於校內的小食部或外出就餐。

The Other Learning Experience Week is held between 13<sup>th</sup> December (Wednesday) and 15<sup>th</sup> December (Friday). However, since the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination is approaching, the College would like to better equip F.6 students for the examination and provide them with ample time to study, students should attend the two-session tutorials arranged by their subject teachers. Details concerned are listed in the attachment. The lunch break during the period is from 11:30am to 12:30pm. Students are free to have lunch at the school canteen or outside school.

而於十二月二十日(星期三)至一月二日(星期二)聖誕假期期間\*，中六學生需回校補課。學生必須出席通告附頁之補課。如因事未能出席者，請預先向班主任請假並出示家長信，經批准後方可作實。現附上補課時間表，請家長督促 貴子弟準時出席補課。

F.6 students MUST also attend the extra lessons organized during the Christmas holiday between 20<sup>th</sup> December (Wednesday) and 2<sup>nd</sup> January (Tuesday)\*. Students who cannot attend the lessons due to personal reasons should get prior permission from the class teacher with letters from their parents. The detailed timetable is attached for your reference. Please urge your child to attend the lessons punctually.

請家長簽妥回條後，囑咐學生於十二月十一日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 11<sup>th</sup> December, 2017.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

教務組啟

Academic Committee

二零一七年十二月八日

8<sup>th</sup> December, 2017

\*個別班別之補課日期有不一樣，請學生參閱通告附頁。

The dates of extra lessons are different, subject to students' classes. Students are advised to carefully read the attachment to check out the dates.

回條

Reply Slip

有關學校通訊第三十一號「中六級其他學習經歷週及聖誕假期補課安排」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in the School Circular no.31 "Arrangement for F.6 Tutorials during Other Learning Experience Week and Christmas Holiday".

此覆

保良局何蔭棠中學教務組

To the Academic Committee,

Po Leung Kuk Celine Ho Yam Tong College

學生姓名：\_\_\_\_\_

Student's name

班 別：\_\_\_\_\_ ( )

Class

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

Signature of Parent/ Guardian

二零一七年 月 日

Date: \_\_\_\_\_





**中六級其他經歷學習週補課時間表(13.12.2017 – 15.12.2017)**

日期	時間 班別	6A	6B	6C	6D	6E
13/12 星期三	8:10-8:30	Class Period				
	8:30-11:30	LS	C	PHY	C	LS
	12:30-15:30	BAFS / B	CM	M	EC	BAFS / CL
14/12 星期四	8:10-8:30	Class Period				
	8:30-11:30	CM	LS	LS	LS	E
	12:30-15:30	LS	BAFS / ICT	CM	G / ICT	LS
15/12 星期五	8:10-8:30	Class Period				
	8:30-11:30	BAFS/ B	PHY	CM	EC	BAFS / CL
	12:30-15:30	CM	LS	LS	LS	C

**中六級聖誕假期補課時間表 (20.12.2017 - 2.1.2018)**

日期	時間 班別	6A	6B	6C	6D	6E
20/12 星期三	8:30-11:30	LS	M	E	C	LS
	12:30-15:30	ICT / EC	BAFS / ICT	B	G / ICT	ICT/EC/CH
21/12 星期四	8:30-11:30	ICT / EC	C	E	G	ICT/EC/CH
	12:30-15:30	E	M	C	BAFS	E
22/12 星期五	8:30-10:30	M	LS	LS	LS	CL
	10:50-12:50	E	CM	C	EC	C
27/12 星期三	8:30-11:30	C	E	M2	M	M
	12:30-15:30	M	PHY	M	E	
28/12 星期四	8:30-11:30	C	E	PHY	M	M
	12:30-15:30		PHY	M2	E	
29/12 星期五	8:30-11:30			B	G	
	12:30-15:30			PHY	BAFS	